

RoHS Konformitätsbescheinigung

Hiermit bestätigen wir, PC Electric GesmbH, dass alle unsere Produkte den Anforderungen der Richtlinie RoHS 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08.06.2011 zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten, sowie der delegierten Richtlinie 2015/863/EU entsprechen.

Hinweis zu Ausnahmeregelungen: Blei ist nach der Richtlinie RoHS 2011/65/EU in Kupferlegierungen bis zu einem Masseanteil von 4 % und in Stählen von höchstens 0,35 % Masseanteil zulässig. Wir bestätigen, dass unsere Produkte diesen Anforderungen entsprechen.

RoHS certificate of conformity

We, PC Electric GesmbH, hereby confirm that all our products meet the requirements of the RoHS 2011/65/EU directive of the European Parliament and of the Council of June 8th, 2011 on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic equipment, as well as the delegated directive 2015/863/EU.

Note on exemptions: According to the RoHS 2011/65/EU directive, lead is permitted in copper alloys up to a mass fraction of 4% and in steels of a maximum of 0.35% mass fraction. We confirm that our products meet these requirements.

Kontaktdaten Hersteller:



PC Electric Gesellschaft m.b.H.
A-4973 St. Martin im Innkreis | Diesseits 145
+43 77 51/61 220 | office@pcelectric.at
www.pcelectric.at

Manufacturer's contact details: